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Geachte dames en heren, 

 

 

Op 17 november 2020 heeft de fractie van de SP vragen gesteld op basis van artikel 41 van het Reglement 

van Orde over de kindertoeslagaffaire. Bij deze het antwoord op uw vragen. 

 

1. Was de lijst met het aantal gedupeerden per gemeente al bekend bij het college? 

De Belastingdienst heeft op zijn website een lijst geplaatst met daarop per gemeente het aantal 

gedupeerde inwoners dat zich bij hen heeft gemeld. Het college is bekend met deze lijst. In 

Hilversum gaat het om 38 gedupeerden. U heeft bij uw brief met vragen ook een andere lijst 

bijgevoegd, waarin gesproken wordt van 111 Hilversumse gedupeerden. Het is onduidelijk hoe 

deze lijst tot stand is gekomen. Dit is niet de officiële lijst van de Belastingdienst. Wij gaan uit van 

de lijst zoals die door de Belastingdienst is gepubliceerd. Wij beschikken niet over de 

contactgegevens van de gedupeerden omdat de Belastingdienst die in verband met de privacy 

vooralsnog niet met ons deelt. 

 

2. Is het college geschrokken van het aantal gedupeerde huishoudens in Hilversum? 

Het college is - net als de rest van Nederland - onthutst over de ernst en omvang van de 

toeslagenaffaire. Ieder getroffen gezin is er één te veel. In Hilversum gaat het om 38 gezinnen, en 

dat is een flink aantal. 

 

3. Wat zijn de laatste cijfers van het aantal gedupeerden die bij de gemeente Hilversum 

bekend zijn? 

Op de lijst van de Belastingdienst is te vinden dat er in Hilversum 38 gedupeerden wonen (zie 

bijlage 1). 

 

4. Mocht hier een discrepantie zitten tussen de lijst en het aantal bij de gemeente bekende gezinnen, hoe 

komt dit dan volgens het college? 

Bij de gemeente hebben zich tot nu toe vijf personen gemeld. We hebben dus nog lang niet alle 

gedupeerden in beeld. Dat kan zijn omdat zij geen hulp van de gemeente willen of nodig hebben. 

Het kan ook zijn dat zij nog niet weten wat de gemeente voor hen kan betekenen.  



 

 

Het college spant zich in om de gedupeerden te bereiken en met hen in gesprek te gaan over de 

mogelijke ondersteuning. 

 

5. Wat gaat de gemeente doen met deze informatie verstrekt door de belastingdienst? 

Of wellicht als deze informatie al bekend was, wat heeft de gemeente hier dan mee 

gedaan? Heeft de gemeente actief contact gezocht met deze ouders? 

Het college wil graag in contact komen met de andere gedupeerden om met hen te kijken hoe 

gemeente hen kan ondersteunen. De gemeente heeft van de Belastingdienst alleen het aantal 

mensen te horen gekregen, maar niet de contactgegevens. Wij kunnen de getroffen inwoners dus 

niet zelf benaderen. We hebben op 26 november een oproep geplaatst in de Gooi en Eembode (zie 

bijlage 2), met daarin het emailadres van ons meldpunt: toeslagenaffaire@hilversum.nl. Ook is er 

die dag een persbericht verzonden (zie bijlage 3). Daarnaast hebben wij op 27 november een brief 

verstuurd aan alle kinderopvang, gastouders en basisscholen in Hilversum, met dezelfde 

boodschap (zie bijlage 4).  

 

6. Kan de het college uitleggen hoe de communicatie de afgelopen tijd betreffende dit 

onderwerp is gegaan met de belastingdienst? 

De VNG (Vereniging van Nederlandse Gemeenten) heeft namens de gemeenten het woord 

gevoerd met de Belastingdienst en is tot afspraken gekomen over de rolverdeling tussen de 

Belastingdienst en de gemeenten (zie bijlage 5). 

 

Er heeft een bijeenkomst plaatsgevonden voor gedupeerden met de staatssecretaris. Daar zijn ook 

medewerkers van de gemeente Hilversum bij aanwezig geweest om actief in contact te komen met 

gedupeerde inwoners. Er was bij deze bijeenkomst één inwoner uit Hilversum. Inmiddels hebben 

zich naast deze ene persoon nog drie gedupeerden bij de gemeente Hilversum gemeld. 

 

7. Heeft het college al contact met de minister van financiën gehad over deze zaak? Zo 

ja wat is afgesproken? Zo nee, waarom nog niet? 

Het college heeft zelf geen contact met de minister, dat verloopt via de VNG. 

 

8. Verschillende gedupeerde ouders zijn in sociale, emotionele en/of financiële problemen gekomen. Is 

het college het met de SP eens dat het een taak van de gemeente is om deze ouders met raad en daad bij 

te staan waar mogelijk? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe gaat het college hierin voorzien? 

Ja het is een taak van de gemeente om de gedupeerden bij de ontstane problemen te helpen. Dit 

doen we door allereerst actief op zoek te gaan met de gedupeerden. Indien zij contact met ons 

opnemen, krijgen zij een speciaal voor deze doelgroep opgezette intake. Daarin worden alle 

leefgebieden van de inwoner besproken, en wordt samen met de inwoner een plan gemaakt. Alle 

hulp die de gemeente kan bieden wordt aangeboden. 

 

Regio 

9. In dit geval betreft het niet alleen Hilversumse gezinnen maar ook gezinnen uit de regio. Is het 

college bereid om deze zaak actief te bespreken in de regio zodat alle gezinnen in onze regio kunnen 

rekenen op in raad en daad steun van hun gemeente. 

De gemeente Hilversum heeft hierin geen specifieke rol in de regio. Iedere gemeente is zelf 

verantwoordelijk voor de hulp aan hun inwoners. 

 

Kerstuitkering 

Het Rijk heeft besloten gedupeerde ouders van de toeslagenaffaire dit jaar nog een uitkering 

van 750 euro te geven. 

 

10. Hoe ziet het college de rol van de gemeente in het uitkeren van dit geld aan gedupeerde ouders? 

De kerstuitkering zal aan de ouders worden uitgekeerd door de Belastingdienst. De gemeente heeft 

hierin geen rol, zij weet niet om welke ouders het gaat. 

 

11. Gaat het college ervoor zorgen dat de door de belastingdienst uit te keren uitkering op geen enkele 

wijze zal leiden tot verrekening van die uitkering met bijvoorbeeld gemeentelijke uitkeringen? 

a. Zo ja op welke wijze gaat het college dit realiseren? 

mailto:toeslagenaffaire@hilversum.nl


 

 

b. Zo nee, waarom gaat het college hier niets mee doen? 

De kerstuitkering zal op geen enkele wijze leiden tot verrekening van de uitkering. Dit is 

opgenomen in de werkafspraken van het Sociaal Plein.  

 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

 

 

D. Emmer P.I. Broertjes 
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